
Protokot Nr 77117
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 23 stycznia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Janf arczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

cztonkowie Zarzqdu : t_u kasz Bog ucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Stanislaw Smater - nacz. Wydz. Srodowiska i Rolnictwa
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:

'1 Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzrenia.
4. Podjqcie uchwaly w sprawie wyra2enia opinii dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony

Srodowiska dla Gminy Jakubow do roku 2020" (nacz. Wydz. Srodowiska i Rolnictwa -
Stanislaw Smater)

5, sprawy oswiatowe (nacz. wydz. oswiaty i Promocji- Emilia piotrkowicz)
6. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Domu

Spolecznej ,,Jedlina" w Mieni do prowadzenia inwestycji.
7 Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok (Skarbnik

Teresa Bqk)
8. Sprawy ro2ne.
9. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 9 stycznia 2017 r.

1 0. Zamknigcie posiedzenia.

Ad.1
Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczyhski przedstawit porzqdek posiedzenia, z ktorego

zaproponowal wykreSlic pkt 7 - Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w Regulaminie
Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim. Zpowy2szqzmianq
porzqdek zostal przyjgty jed nogloSn ie.

Ad.3
Starosta - Anton i Jan f arczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach :

- wplyngty dwie pozytywne opinie RIO dotyczqce mozliwoSci sfinansowania
planowanego deficytu budzetu w 2017 r. i w sprawie prawidfowosci, jesli chodzi
o kwoty dtugu i odniesienia do wska2nikow,
- w dniu 20 stycznia br. zakonczyN sluzbq na stanowisku Komendanta Powiatowego
Panstwowej Strazy Pozarnej p. Jaroslaw Ufnal, Mazowiecki Komendant Woiewodzki
powierzyl pelnienie obowiqzkow p. Pawlowi Parobczakowi,

Pomocy

Powiatu -



- w dniu 12 stycznia br. odbyto sig uroczyste otwarcie pawilonu w SPZOZ w Mirisku
Maz.
- w dniu 17 stycznia2017 r. na placu przed Komendq Powiatowq Pianstwowej Strazy
PoZarnej w Minsku Mazowieckim odbyta siq uroczysta zbiorka z oka4i wlqczenia
Ochotniczej Strazy PoZarnej w Cisiu do Krajowego Sytemu Ratowniczo-Gasniczego
oraz przekazania samochodow pozarniczych,
- w KPPSP zakonczyt swojq sluzbq st. aspirant Adam Kunka, ktory pelnit obowiqzki
dowodcy jed nostki ratown iczo-gasn iczej,
- odbyty siq narady roczne z kierownikami powiatowych jednostek organizacyjnych.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki poinformowat o nastgpujqcych sprawach:
- w dniu 1'1 stycznia br. odbyla sig rozprawa w WSA, na ktorej ogloszony zostat wyrok,
ktory nie uwzglqdnil naszego stanowiska. Mecenas przygotuje prismo w sprawte
przekazania uzasad nienia wyroku,
- trwajq prace nad Planem Rozwoju Lokalnego Powiatu Mihskiego, sprecyzowane
zostaty plany i cele dla kazdej z jednostek,
- odbyNo sig posiedzenie Powiatowej Rady Rynku pracy,
- odbylo siq spotkanie w DPS sw. Jozefa w Mieni z pielqgniarkami, ktore wystosowaly
pismo w sprawie przyznania 1000 zl podwyzki, Na spotkaniu, w kt(rrym uczestniczyl
rowniez dyrektor PCPR i dyrektor DPS sw. Jozefa w Mieni przedstawiona zostala
obecna sytuacja. Dodal, ze w tym zakresie bgdq jeszcze prowaozone rozmowy i jezeli
zostanie wypracowana jakas propozycja to zostanie przedstawiona Zarzqdowi.
- odbylo siq spotkanie staroslow z p. A. Zajqcem, ktory wspolnie z instytucjami
zHiszpanii wystartuje w programie, w ramach ktorego powiat minski zostalby poddany
analizie i przygotowana zostalaby ocena mozliwoSci rozwoju transportu lokalnego
(prog ram finansowa ny w ramach,,H oryzo nl 2020").

Ad.4
Naczelnik Wydzialu Srodowiska i Rolnictwa - Stanislaw Smater powiedzial, ze

wojt Gminy Jakubow wystqpita o wyrazenie opinii nt. projektu ,,Programu Ochrony
Srodowiska dla Gminy Jakubow do roku 2020". Wyjasnit, 2e projekt zostat
przeanalizowany przez pracownikow Wydzialu i wszelkie zgloszone uwagi zostaly na
biezqco poprawione.
Kolejno odczytal projekt uchwaty w sprawie wyraZenia opinii dotyczqcej projektu
,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Jakubow do roku 2020"', przeprowaozono
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq
jednogloSnie

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 496/17 w sprawie wyra2enia opinii
dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Jakubow do
roku 2020".

Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powrocila do

wniosku zlo2onego przez dyrektora ZSE w Minsku Maz. o wyr€tzenie zgody na
powotanie trzeciego stanowiska wicedyrektora od ll semestru roku szkolnego
201612017 uzasadniajqc, 2e w szkole funkcjonujq 3 typy szkol (liceum
ogolnoksztalcqce, technikum i liceum plastyczne) iwzrasta liczba uczniow i oddzialow.
Ponadto zloZony zostaN rowniez wniosek o 0,5 etatu w gruprie pracownikow
administracji w celu zorganizowania etatu referenta ds. kadr.



Skarbnik Powiatu zaproponowala, zeby w ramach tego zatrudniona osoba zajmowala
sig rowniez kwestiq zwiqzanqz VAT.

Zarzqd Powiatu nie wyrazit zgody na powolanie 3 wicedyn:ktora, natomiasi
wyrazil zgodg na 0,5 etatu pracownika administracji, z sugestiq, zer musi to rowniez
uwzglgdniac kwestie zwiqzane z VAT (w ramach Srodkow posiadanyrch przez szkolg).
Kolejno przedstawiony zostat wniosek dyrektora Zespolu Szkol Nr '1 w Minsku Maz.
o wyrazenie zgody na utworzenie stanowiska kierownika ksztafcenia praktycznego,
ktory zajmowatby siq m.in. praktykami zawodowymi, bylby koordynatorem wspolpracy
z firmami.
P, Emilia Piotrkowicz powiedziaNa, 2e z wyjaSnien dyrektora wynika, ze srodki na
dodatek w wysokosci 900 zl szkola posiada.
Wicestarosta powiedzial, 2e trudno znale2c osoby z dobrym wyksztalceniem
technicznym i kwalifikacjami pedagogicznymi, i taka osoba pracuje w szkole i takiego
pracownika w ramach struktury organizacyjnej mozn a uczynic kierownikiem praktyk.
Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na utworzenie stanowiska kierownika praktyk do konca
roku szkolnego 201612017 (z dodalkiem funkcyjnym 900 zt).

Naczelnik - Emilia Piotrkowiczpowiedziala,2e w dniu 2 lutego br. uptywa termin
skladania wnioskow o dofinansowanie projekt6w w ramacn programu unijnego
Erasmus + i w zwiqzku z tym trzech dyrektorow zwrocilo sig do Zarzqdu o wyrazenie
zgody na zlo2enie wnioskow.
- dyrektor Zespolu Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz. projekt ,,otwarci na
doswiadczenia" skierowany do uczniow technikum, czas realizacji 01.09.2017 -
31.12.2018, organizowane bqdq miesiqczne praktyki zagraniczne w Hiszpanii, na
Malcie lub we Wloszech. Budzet tego projektu to kwota 112.4t18 euro i nale2y
zabezpieczyc srodki w 20o/o wartosci projektu, a ktore bgdq refundowane.
- dyrektor Zespotu Szkot Agrotechnicznych w Minsku Maz. projekt ,,MobilnoSc kluczem
do kariery" skierowany do grupy blisko 100 uczniow, projekt realizowany bgdzie
01.09.2017 r. przez 18 m-cy, organizowane bqdq 3 tygodniowe wyjazdy, staze do
Wtoch, Hiszpanii iAnglii. Budzet projektu to kwota 228.368 euro i nak>Zy zabezpieczyc
srodki w 20oh wartosci projektu, a ktore bedq refundowane.
- dyrektor Zespolu Szkol Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz. projekt ,,StaZe zagraniczne
dla uczniow i absolwentow szkol zawodowych oraz mobilnosc kadry ksztalcenia
zawodowego" skierowany do 60 uczniow, projekt realizowany bqdzie od 01 .0g.2017 r.
przez okres 1 roku. Budzet projektu 136.000 euro i nale?y zabezpiec:zyc srodki w 2Oo/o
warto6ci projektu, a ktore bedq refundowane.

zarzqd Powiatu wyraztl zgodg nazlo2enie powyzszych wnioskow.
Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz przekazata harmonogram
dzialan zwiqzanych zwdro2eniem reformy oswiatowej. WyjasniNa,Zet do konca marca
Rada Powiatu powinna podjqc dwie uchwaiy, pierwszq intencyjnE ,// zakresie planu
sieci szkot, ktorq naleZy przekazac do Kuratorium i zwiqzkow zawodowych do
zaopiniowania i opinia Kuratora jest wiqzqca oraz drugq uchwalg w sprawie ustalenia
ostatecznej sieci szkol.
Starosta powiedzial, 2e sesje Rady Powiatu zaplanowane sq na 2g lutego
i29 marca br.
Skarbnik Powiatu poinformowala, 2e wpfyngla decyzja Ministerstwa Finansow
w sprawie uchylenia w czqsci decyzji dotyczqcej ustalenia kwrc{y podlegajqcej
zwrotowi z tytulu nienaleznie pobranej czqsci oswiatowej subwencji ogolnej za 2O1O r.
(decyzja byla na kwotq 858.000 zl).
Naczelnik - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e na tq decyzjg Ministra Finansow
przystuguje nam skarga do wsA itermin jejzlo2enia uptywa 12 lutego br.



Ad. 6
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial, ze wplynqt wniosek dyrektora DpS

,,Jedlina" w Mieni o udzielenie upowaznienia do realizacji zadania inwestycyjnego
,,Rozbudowa budynku mieszkalnego nr 1 Dps ,,Jedlina" o szyb windy, maszynownrQ
i pomieszczenie palarni dla mieszkafcow"
Nastqpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie udzielenia upowaznrienia dyrektorowi
Domu Pomocy Spolecznej ,,Jedlina" w Mieni, przeprowadzono glos,cwanie, w ktorym
za podjqciem uchwaty zarzEd Powiatu opowiedzial sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 497117 w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Domu Pomocy spoNecznej ,,Jedlina', w Mieni.

Ad. 7
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. WyjaSnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy $$ w ramach ter;o samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych i dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zespotu Szkot Nr I w Minsku Maz.
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku Maz.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uclrwafy czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjqciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjgciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaiy,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaiy,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo.

Zarz4d Powiatu podjqN uchwalq Nr 498/17 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. I
Starosta - Antoni Jan Tarczyhski powiedzial, 2e czlonkom Ziarzqdu przestany

zostal projekt umowy trojstronnej miqdzy powiatem, miastem S;ulejowek i pKp
w sprawie naszego udziafu w realizacji inwestycji dotyczqcej rozbudowy tunelu
drogowego w ciqgu drogi powiatowej pod liniq kolejowq nr 2 Warszzawa Centralna -
Terespol w Sulejowku.
Starosta wyjasnil, 2e w projekcie umowy w S 9 umieszczona zostala szacowana
warto6c dokumentacji projektowej 2.820.716 zl netto, d z naszelj strony zostata
wpisana kwota 300.000 zt brutto. Dodal, ze ewentualne wykupy teren6w pod drogi tak
jak ustalono na spotkaniu przejmie na siebie miasto Sulejowek.
Zarzqd Powiatu jednogNosnie przyjql ustalenia do projektu umowy.

Ustalono, ze kolejne posiedzenia odbgdq sig 6lutego i 13lutego br. o godz. 9.00.
Wicestarosta Krzysztof Ptochocki przedstawil wniosek rJyrektora PCPR

Janusza Zdzieborskiego o przyznanie Tq etatu pracownika Powiatowego Zespolu ds.
Orzekania o NiepelnosprawnoSci, ktory obecnie zatrudniony jest na1/oetatu.



Po analizie wniosku Zarzqd Powiatu przyznal Ta etatu dla pracownika Powiatowego
Zespotu ds. Orzekania o Niepelnosprawno6ci w ramach posiadanych Srodkow.

Naczelnik Wydziatu Inwestycji Wincenty Bartnicki przedstawil roczne
sprawozdanie o udzielonych zam6wieniach publicznych za 2016 rok:
- dostawy -lqcznie 13 zamowienia na kwotq 1.341.256,4221 (w tym g przetargow
nieograniczonych, 2 zwolnej rgki,2 zapytania o cenq)
- uslugi - lqcznie 12 zamowien na kwotg 1.927.571,46 zl i 1 zamctwienie (na kwotq

685.558,15 zt) o warto6ci szacowanej przekraczajqcej kwoty okreslone w przepisach
wydanych na podst. art.. 11ust. 8 ustawy PZP
- roboty budowlane - lqcznie 24 zamowienia na kwotg 16.183.656,13 zN (w tym

22 przetargi nieograniczone, 2 z wolnej rgki).
Odwolan nie bylo.
Zarzqd Powi atu przyjql p rzed stawi o n q i nfo rm a cj q.

Ad.9
Protokol posiedzenia w dniu 9 stycznia 2017 r. zostal przyjqty.

Ad. 10
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski

Wicestarost a - Krzy sztof Ptochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


